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Op weg naar de 
WJD in Sydney 

Het thema voor de Wereld Jongeren Dagen in Sydney in 2008, zoals bekend gemaakt 

door paus Benedictus XVI, is: “Wanneer de heilige Geest over jullie komt, zullen jullie 

kracht ontvangen en van mij getuigen” (Handelingen 1, 8).

Activate!

H
et boek Handelingen heet in het Engels 
Acts. Hand.1v8 is dus eenvoudig ActIv8. 
Activate! Het is een aansporing aan de 

jongeren om het lef te hebben hun geloof te laten 
zien: wees jezelf, deel met elkaar en ervaar de 
kracht die van jong geloof uitgaat. De woorden 
uit Handelingen 1 vers 8 sprak Jezus na zijn dood 
en wederopstanding, vlak voor Hij ten hemel werd 
opgenomen. De tekst geeft als het ware de geboorte 
van de Kerk weer. Jezus spreekt voor het laatst tot 
zijn vrienden en Hij drukt ze op het hart om overal 
over Hem te vertellen en ervoor te zorgen dat alle 
mensen het goede nieuws dat Hij wil vertellen te 
horen krijgen. En Hij belooft ze daarvoor de hulp 
van de heilige Geest.

Een eigen opdracht

In zijn boodschap aan de jongeren van juli dit jaar 
schrijft paus Benedictus XVI dat de Geest van God 
levend maakt. En: “De heilige Geest is de grootste 
gave van God aan de mensen,” schrijft hij. 
De paus signaleert dat volwassenen het vaak moeilijk 
vinden om jongeren op een begrijpelijke en overtui-
gende manier te bereiken. 

“Dit kan gezien worden als een teken waarmee 
de heilige Geest jullie jongeren aanspoort om 
die taak zelf op je te nemen.” 
Want, schrijft de paus: “Jullie kennen de idealen, 
de taal, en ook de wonden en de verwachtingen 
van jullie leeftijdgenoten, en het verlangen dat zij 
hebben naar goedheid.”

Inside Out!

De opdracht om je geloof uit te dragen geldt 
dus specifi ek ook voor jongeren in deze tijd en 
daarom heeft de paus het thema uit Handelingen 
centraal gesteld. 
In feite zegt Jezus: kom er voor uit dat je 
in mij gelooft. Laat zien waar je voor staat!
Jongeren uit het bisdom Breda vertaalden het 
thema tot “Let your Inside Out…” Onder het 
motto Inside Out, gaan ze naar Sydney. Op die 
manier krijgen ze de kans om op hun eigen manier 
te laten zien wat er voor hen aan de binnenkant 
werkelijk belangrijk is. 

“Ik hoop velen van jullie te zien in juli 2008 in 
Sydney,” schrijft de paus aan het einde van zijn 
brief, die hij afsluit met: “En onthoud dit: 
de Kerk heeft vertrouwen in jullie!”
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Marieke den Boer (19)

Ga je naar de WJD in Sydney?

I
k ben in 2005 naar Keulen geweest en dat was 
zo leuk dat ik Sydney meteen in mijn agenda 
heb gezet. Ik wil het WJD-gevoel van Keulen 

nog een keer ervaren. Wat dat is? Je moet het mee-
maken om het te kunnen voelen. Het is heel gezellig 
en saamhorig, omdat je er allemaal bent vanuit het 
geloof. Jongeren uit allerlei landen. Iedereen praat 
met elkaar en je kunt iedereen leren kennen, omdat 
je een gemeenschappelijk iets hebt. De hele WJD 
staan in het teken van het geloof. Omdat je allemaal 
gelooft, sta je open voor elkaar.

Wat betekent ‘Inside out’ voor jou?

Ik denk dat de WJD er zijn om te laten zien: hier 
sta ik, ik geloof en ik ben daar trots op. Dat vind ik 
vaak erg moeilijk in het dagelijks leven. Maar op de 
WJD hoef je niks uit te leggen.

Wat is Kerk voor jou?

De Kerk is een manier om in contact te staan met 
God, makkelijker dan bijvoorbeeld thuis. De mensen 
er omheen helpen, de geloofsgemeenschap. Geloof is 
heel persoonlijk, maar voor mij is het erg belangrijk 
om erover te praten met anderen. 

Als je erover praat, is het makkelijker om verder te 
komen. Ik zoek nog. Bijvoorbeeld een antwoord op 
de vragen: Is er een hemel? Wat zegt de bijbel mij? 
Wat kan ik ervan meenemen in mijn eigen leven? 
Ik zoek naar hoe ik mijn geloof kan inpassen in 
m’n dagelijkse leven. Je vergeet snel er aandacht 
aan te geven in het drukke leven als student.

De Kerk heeft over veel wat te zeggen. 
Wat pik jij er nu vooral uit?

Ik pik er dingen uit vanuit wat ik meemaak. 
Tijdens de vorige WJD heb ik het punt bereikt 
waarop ik kon zeggen: ja, ik geloof. 
En in Taizé, waar ik laatst een week was, heb ik 
gesprekken gehad met een jongen die heel gelovig 
was. Die heeft dingen gezegd over zijn geloof waar 
ik anders over denk, maar hij heeft ook iets moois 
laten zien: zijn toewijding en hoezeer hij bezig is 
met God.

Je bent de vorige keer in Keulen geweest. 
Wat vond je daarvan?

Ik put kracht uit het samen geloven. Dat je er niet 
alleen voor staat, zoals dat in het dagelijkse leven 
wel vaak is.

O“Op de WJD 
hoef je niks 

uit te leggen”
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Ga je naar de WJD in Sydney?

I
k hoop van wel, maar ik moet ook stage lopen 
voor school en ik weet nog niet hoe dat uitpakt. 
Ik ben naar Keulen geweest en heb daar echt 

een ervaring gehad. Met zoveel jongeren bij elkaar 
zijn, geeft een geweldige kick. We waren daar bij 
elkaar als gelovige jongeren. Dat merkte je. 
’s Avonds bij het gebed van de paus, in het donker 
op het Marienfeld, iedereen was heel aandachtig. 
En iedereen zong mee op het veld. Ik heb nu de 
kans om naar Australië te gaan. Dat is geweldig. 
Het is anders dan vakantie. Meer een pelgrimage, 
waarbij we kerken zullen bezoeken, waarbij je tot 
bezinning kunt komen. Dat was in Keulen ook. 
Ruimte om na te denken, stilte. Ik ben daar toen 
echt verder gekomen.

Wat betekent ‘Inside out’ voor jou?

Het gaat erom dat je het diepste van jezelf laat zien. 
Ergens voor gaan waar je voor staat. Mensen die 
niet gelovig zijn denken dat je op vakantie gaat als 
je naar de WJD gaat. Het is natuurlijk ook heel 
leuk, ook de autowasactie en andere acties die we 
doen naar de WJD toe, maar het is meer dan dat. 
Dit is jezelf geven.

Wat is Kerk voor jou?

De activiteiten die we doen. In de parochie komen 
we bijvoorbeeld met jongeren bij elkaar om samen 
te eten. We koken en nodigen een gast uit aan tafel. 
Bisschop Van den Hende is een keer geweest en we 
hebben hem vragen kunnen stellen. We hebben ook 
een zwerfjongere op bezoek gehad die probeerde zijn 
leven weer op de goede weg te krijgen. 
We bidden samen en hebben altijd wel een moment 
van bezinning. Het is tot jezelf komen, nadenken, 
samenzijn.

De Kerk heeft over veel wat te zeggen. 
Wat pik jij er nu vooral uit?

In de viering is de overweging de boodschap 
die je meekrijgt. Daar kun je vaak wat mee. 
Bijvoorbeeld in de viering van de startbijeen-
komst van het Jongerenplatform met bisschop 
Van den Hende. 
Hij zei dat God op de eerste plaats moet komen. 
Dat is moeilijk en ik denk dat het wel nooit zal 
gebeuren, maar als hij vertelt hoe je dat kunt doen, 
doet je dat wat. Ik denk er vaak over na. Vaak zijn 
dingen moeilijk te vertalen naar mijn eigen leven, 
maar het zet me wel aan tot nadenken.

Cindy Nobelen (20)

HH“Het is 
jezelf geven”
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Ga je naar de WJD in Sydney?

J
a, omdat ik met alle jongeren van de wereld 
samen wil geloven. Met zoveel jongeren bij 
elkaar voel je je één met iedereen. In Keulen 

voelde je dat. Ook al spreek je een andere taal, 
je weet precies waar je het met elkaar over hebt. 
Je denkt hetzelfde over het leven en over hoe je 
dingen wil aanpakken. Ik wil graag naar Sydney 
om te leren hoe andere mensen het leven aanpakken. 
Wat verteld wordt in de vieringen wil ik in de 
praktijk brengen, op de manier waarop ik denk 
dat het goed is. Met het geloof in mijn achterhoofd. 
Ik wil dat wat ik doe, dat dat goed is, de manier 
waarop ik met mensen omga.

Wat betekent ‘Inside out’ voor jou?

Dat je met anderen moet delen wat je hebt. 
Je binnenste laten zien. Dat je over je geloof praat 
en samen met anderen kunt geloven. Het betekent 
voor mij dat ik mijn manier van handelen, hoe ik 
dingen aanpak, wil delen met anderen.

Wat is Kerk voor jou?

Kerk is een moment van rust. Het is een moment 
voor jezelf en een plek waar je samen met anderen 

mag geloven. Al heb je het nog zo druk, je bent 
als je in de kerk bent geweest altijd weer rustig. 
Omdat je even niet bezig bent met de alledaagse 
dingen. Het is even rustig tot jezelf komen, 
en over het geloof nadenken.

De Kerk heeft over veel wat te zeggen. 
Wat pik jij er nu vooral uit?

Het belangrijkste wat ik eruit heb gepikt, is dat de 
paus in Keulen alle jongeren opriep om te geloven, 
om het geloof door te vertellen en om in Sydney 
opnieuw bij elkaar te komen.

Je bent de vorige keer in Keulen geweest. 
Wat vond je daarvan?

Ik mocht niet mee met de hele reis, omdat ik 
toen te jong was, maar we hebben met een 
groep uit de parochie het weekend meegemaakt. 
Dat was heel indrukwekkend. Alle neuzen stonden 
dezelfde kant op. 
Op school weet ik maar van één jongen dat hij 
ook gelooft. Soms praten we erover en dat zijn 
mooie momenten. Verder weet je het van niemand. 
Maar in Keulen waren we met zijn allen bij elkaar. 
Dat je niet alleen bent, en dat je niet alleen staat, 
maakt grote indruk.

Jeroen Blijlevens (18)L“Leren hoe je 
het leven moet 
aanpakken”


